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Valg af dirigent:  Knud Riis Johansen 
Valg af Referent  Jens Peder Schou 
 
Dirigenten konstaterede, at mødet var rettidigt indkaldt og forsamlingen dermed 
beslutningsdygtig. 
 
22 ud af 31 parceller var fremmødt, og Anette Pedersen, Lone Myrwick og Christina 
Lundby blev valgt som stemmetællere. 
 
Steen Myrwick refererede en del problemstillinger og udfordringer, bl.a. at garantien fra 
’Stilling brødrene’ på 600.000 kr. var frigivet og kommunen havde godkendt veje, stier og 
fællesarealer. Dette sammenholdt med den nye kommunesammenlægning bevirker, at der 
ikke mere er snerydning, fejning, rensning af kloakker etc. 
 
Derudover er der en række andre praktiske arbejdsopgaver, der bevirker at det er 
fornuftigt at stifte grundejerforeningen nu. 
 
Herefter blev vedtægterne gennemgået af Hans Chr. Pedersen og følgende punkter blev 
berørt: 

 Betaling via ejendomsskatten og kommunen undersøges 
 Opgave vedr. vej og sti diskuteret 
 Vejfond diskuteret – 400 kr. pr. parcel pr. år til opsparing et forslag 
 Indskud på 1.200 kr. ved stiftelse som det første års bidrag 
 Årlig grundejerforeningsbidrag anslås til 1.000 kr., men budget skal først udformes 
 Ejerskab af kloak anlæg skal undersøges for vedligehold 

 
Herefter var der enighed om vedtægterne, og disse blev godkendt i den foreliggende form.  
 
Herefter udspandt der sig en debat om, hvorvidt det var hensigtsmæssigt at stifte 
grundejerforeningen på nuværende tidspunkt eller det var bedre at vente til der var sket en 
afklaring med kommunen omkring overleveringen af veje, stier og fællesanlæg. Det blev 
fremført, at en stiftelse nu kunne betyde, at vi derved reelt har overtaget veje m.v. fra 
kommunen uden indsigelsesmulighed. En afstemning viste, at et flertal på 13 mod 6 
bestemte, at grundejerforeningen ikke for nuværende skal etableres.  
 
I stedet bliver der etableret en beboerforening med en arbejdsgruppe, som skal varetage 
grundejernes interesse i dialog med kommunen med hensyn til overdragelse af området. 
Derudover skal beboerforeningens arbejdsgruppe varetage de fornødne nødvendige 
opgaver så bl.a. budgetlægning, etablering af bankforbindelse og afklaring af kontrakt med 
’snerydnings selskab’. 
 
Arbejdsgruppen består af: 

 Steen Myrwick (Formand) 
 Peter Pedersen  
 Lars Riber 
 Hans Chr. Pedersen (kasserer) 
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 Rasmus Kjærgaard 
 
Peter M. Bro blev valgt som revisor og med Tim Lundby som revisorsuppleant. 
 
Alle beboere skal inden den 1/6 2007 indbetale 1.200 kr. til Nordea, konto nummer 2251 
7559-553-055. Ved indbetalingen er det vigtigt, at I angiver jeres husnummer eller navn. 
 
Mandat til arbejdsgruppen: 
 
Bedste løsning til grundejernes fordel søges i en dialog med kommunen vedrørende 
overlevering af området. Efter afklaring kan advokat med speciale inden for området 
eventuelt konsulteres, for at afklare om der evt. er mere at komme efter – alt afhængig af 
udfald. 
 
Etablere de aftaler der er nødvendige for drift og vedligeholdelse af området som en 
grundejerforening normalt ville varetage. 
Udarbejde forslag til ordensreglement, jfr. vedtægterne hurtigst muligt. 
 
Arbejdsgruppen indkalder herefter til en ny stiftende generalforsamling. 
 
Følgende punkter blev herefter diskuteret: 

 Bygning af småhuse 
 Ordensreglement – en ’Emma Gad’ for vejen 
 Træer og hække – placering af træer til allé 

o Oplæg til ny placering udformes af arbejdsgruppen 
 Fortove og kantsten 

o Ejerskab af fortove og kantsten undersøges af arbejdsgruppen 
 Hjemmeside og Webmaster 

o Ulrik Nielsen meldte sig som ansvarlig – forventes etableret inden for en uge 
o E-mail bliver indført hvor muligt 

 
Herefter takkede dirigenten for godt møde, og under applaus blev den arbejdsgruppe der 
har drevet sagen frem til nu, takket for den store indsats. 
 
18/4 2007 
 
Jens Peder Schou 
Referent 
 


